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ZAPISNIK REDNE LETNE SKUPŠČINE GOLF ZVEZE SLOVENIJE 2023 

Redna letna skupščina GZS je potekala v torek, 12. decembra 2023 s pričetkom ob 18:08 v klubski hiši na golf igrišču 
Cubo, Smlednik.  

Prisotnim je bil predlagan je bil naslednji dnevni red: 
1. Otvoritev in izvolitev organov skupščine GZS
2. Ugotovitev sklepčnosti skupščine GZS
3. Potrditev zapisnika II. redne letne skupščine 2022
4. Poročilo o delu za obdobje med II. skupščino 2022 in 2023
5. Poročilo Nadzornega odbora
6. Finančno poročilo za 2022
7. Potrditev članarine za 2024 in nadaljnja leta (enaka kot v 2023)
8. Razrešitev predsednika in IO GZS
9. Predstavitev kandidatov za predsednika in IO 2023 – 2027
10. Volitve predsednika GZS
11. Razno

AD1) OTVORITEV IN IZVOLITEV ORGANOV SKUPŠČINE GZS 

Predlagani so bili člani za organe skupščine 

Delavno predsedstvo:  
Predsednik: Stanislav Bobnar (GK Eagle Brnik) 

Član 1: Rok Freyer (GK Grosuplje) 

Član 2: Leon Mlakar (GK Zlati Grič) 

Zapisnikar: Metka Jamar (GZS) 

Overovatelja zapisnika: Boris Kosuta (GK Ljubljana), Saša Gjerkiš (GK Krško) 

Verifikacijska komisija: Matjaž Meža (GK Velenje), Iztok Kraševec (G&CC Kranj) 

Verifikacijska komisija je po listi prisotnih ugotovila, da je od 83 možnih glasov ob 18:08 bilo prisotnih delegatov z 55 
glasovi.   

Pričetek redne letne skupščine GZS: 18:08. 
Verifikacijska komisija poda ugotovitve prisotnosti: ob 18:09 je prisotnih delegatov s 55 glasovi od 83 možnih. 

AD2) UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI SKUPŠČINE GZS 

Skl. 1/RLS2023: Predlagani dnevni red je soglasno potrjen (55 glasov). 
Skl.2/RLS2023: Predlagani organi skupščine GZS so soglasno potrjeni (55 glasov). 
Skl. 3/RLS2023: Skupščina je ob 18:08 sklepčna s 55 glasovi od 83 možnih. 
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AD3) POTRDITEV ZAPISNIKA II. REDNE LETNE SKUPŠČINE 2022 

Člani so v dokumentaciji za skupščino prejeli zapisnik v pregled. 
Razprava: 

- Valter Vodopivec (Goriški GK):
a) Vodstvo GZS naj natančneje seznanja člane s sklepi IO. Objav zapisnikov ni bilo, pomeni da sej IO GZS ni

bilo?
b) Goriški GK je lani poslal na GZS pobudo vezano na kotizacijo. Če vsi člani plačajo enak znesek potem bi

moral vsak član imeti samo en glas in nič več. Prosijo, da se s pobudo seznani vse člane. Se je pritožil, ker
Goriški GK na pobudo od GZS ni prejel odgovora.

Stanislav Bobnar (delovni predsednik skupščine, GK Eagle Brnik): Opozori Vodopivca, da je preskočil točko: Najprej je 
na vrsti potrditev zapisnika II. redne skupščine GZS 2022. Točko da na glasovanje.  

Skl. 4/RLS2023: Na zapisnik II. redne skupščine 2022 ni bilo pripomb in je bil soglasno potrjen (55 glasov). 

AD4) POROČILO O DELU ZA OBDOBJE MED II. SKUPŠČINO 2022 IN 2023 

Poročilo je članom bilo poslano v materialih preko elektronske pošte in na voljo v tiskani obliki na skupščini sami. 

- Gorazd Kogoj (GZS): je najprej odgovoril Valterju Vodopivcu (Goriški GK):

a) Zapisniki sej res niso bili objavljeni, za kar se je opravičil in dodal, da bo to urejeno v najkrajšem možnem

času.

b) Glede pobude Goriškega GK – vsak član ima en glas. Dodatne glasove dobi glede na število članov z

aktivnim članstvom.

- Valter Vodopivec (Goriški GK): Predlagamo, da se ti dodatni glasovi ukinejo, ostane samo en glas na člana.

- Žiga Osterc (predsednik GZS): Poskrbljeno bo, da bodo objave dokumentov na portalu ažurirane in bolj

ažurne.  Kar zadeva glasove, je dodal da so klubi enaki po osnovnem glasu, vendar so stroški posameznega

člana do GZS različni glede na število članov. Je pa v načrtu sprememba statuta. Predlog Goriškega GK je

korenita sprememba. IO bo na naslednji seji podrobno preučil ta predlog.

- Valter Vodopivec (Goriški GK): ta predlog nima finančnih posledic za GZS , posledica je samo v številu glasov.

- Sabina Markoli (GK Ptuj): Res je kotizacija enaka za vse, vendar klubi z več člani plačajo več članarin – večji

strošek.

- Gorazd Kogoj (GZS): Doda, da je sprememba statuta bila v načrtu, vendar se s postopkom ni pričelo tudi

zato, ker še ni dokončno rešena tožba s strani GK Smlednik. Trenutno je po pritožbi GK Smlednik na

razsodbo, zadeva predana višjemu sodišču. Ko bo razsodba znana, se bo začelo delati na statutu.

Skl. 5/RLS2023: Na portalu se objavijo zapisniki sej IO GZS, ki manjkajo. 
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Skl. 6/RLS2023: IO GZS pripravi odgovor na pobudo Goriškega GK. 

- Gorazd Kogoj (GZS) je na kratko poudaril nekatere teme iz poročila o delu GZS v obdobju med II. redno letno
skupščino GZS in skupščino 2023:

a) statistika članstva in gibanje v zadnjih desetih letih
b) statistika novih članov v zadnjih desetih letih
c) potrebno bo ugotoviti (skupaj s klubi) zakaj ljudje odhajajo iz golfa
d) januarja bo potrebno podpisati novo licenčno pogodbo z EGO glede uporabe WHS
e) trajnostni razvoj golfa (na evropskem nivoju je bil zavrnjen predlog o prepovedi rabe določenih sredstev na

nekmetijskih zelenih površinah
f) problematika spremembe spola (večja težava v ostalih članicah EU)

- Stanislav Bobnar (delovni predsednik, GK Eagle Brnik) je odprl debato na poročilo o delu GZS.

- Sabina Markoli (GK Ptuj): Največja težava je, da je na golf igriščih možna igra brez članstva v klubu. V tem

delu potrebujemo podporo igrišč. Letne karte na GI Ptuj se že prodajajo in to brez preverjanja članstva.

Sodelovanje med klubi in igrišči bi moralo biti bolj transparentno in tesnejše.

- Gorazd Kogoj (GZS): Vsako leto 700 oseb ne obnovi članstva, 500 je novih, 250 pa jih pride nazaj po nekaj

letih mirovanja. Potrebno je pridobiti informacijo zakaj je tako.

- Stanislav Bobnar (delovni predsednik, GK Eagle Brnik): Največja težava je v tistih, ki igrajo brez članstva.

- Žiga Osterc (predsednik GZS) je prisotnim povedal, da z igrišči potekajo pogovori, da igranje brez članstva ne

bi bilo več mogoče.

- Matjaž Žnidaršič (GK Adria): Problematiko moramo pogledati z dveh plati. Kot predsednik kluba, bi si želel

da bi članarino poravnalo čim več članov in jih igrišče brez urejenega članstva ne bi spuščalo naprej. S strani

igrišča, ki je vezano na prihodke, pa je to izjemno težko. Za svoje člane in »mlade« (nove golfiste) moramo

poskrbeti klubi.

- Stanislav Bobnar (delovni predsednik, GK Eagle Brnik): Pomembno je, da klubi skrbimo za svoje člane. Veliko

vlogo tu ima lahko tudi cenovna politika igrišč.

- Sabina Markoli (GK Ptuj): Zelo pomembno je, da igrišča in klub dobro sodelujeta. Veliko golfistov teh dveh

identitet sploh ne ločuje. Cilj obeh mora biti enak: več članov, več igralcev.

- Gorazd Kogoj (GZS): Diskusij na to temo je veliko. Igralci pa uporabljajo hendikepe, ki in ko ga sploh ne bi

smeli. Organizacija golfa v Sloveniji je unikatna. Države po EU imajo ta del urejen z zakonom, saj se golf

tretira kot potencialno nevaren šport in je zavarovanje obvezno.

- Radko Kvas (GK Olimje): Bi podal pobudo, da se preverjanje znanja za sodnike, ki bodo sodili izključno

lokalne domače tekme izvede v slovenskem jeziku.
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- Gorazd Kogoj (GZS) mu je odgovoril, da ta pravila postavlja krovna organizacija R&A in so navodila, da je

potrebno preverjanje znanja opraviti v angleškem jeziku.

Skl. 7/RLS2023: Potrebno je opraviti analizo (GZS skupaj s klubi) zakaj člani ne obnovijo članstva. 
- Jure Leben (GK Arboretum): Splačalo bi se urediti zavarovanje, saj bi to pomenilo dodano vrednost prispevku

GZS.

- Gorazd Kogoj (GZS): Za tekmovalce višjega ranga, ki so se udeležili tekem v tujini smo to zavarovanje uredili.

- Tomaž Gruden (GK Grad Otočec): O kakšni vrsti zavarovanja govorimo?

- Gorazd Kogoj (GZS): Zavarovanje civilne odgovornosti.

- Rok Freyer (GK Grosuplje): Zadeva ni tako enostavna, sam ima zavarovanje za udeležbo na športnih

prireditvah.

- Zvone Murgelj (GK Rogaška Jelšingrad): Bi prekinil to debato. Trenutno je pomembneje, da ugotovimo zakaj

nam člani odhajajo. Verjetno bi bilo dobro pozvati igrišča, da tistim brez članstva zaračunajo več.

- Mojca Braz (GK Arboretum): Zavarovalnic Triglav je sponzor GZS. Verjetno bi se dalo dogovoriti za nov

produkt na temo zavarovanja golfista.

- Gorazd Kogoj (GZS): Prisotnim napove, da se bodo vse te teme lahko obravnavale na posvetu predsednikov

klubov, ki je v pripravi za mesec februar.

Skl. 8/RLS2023: Poročilo o delu GZS med II. redno skupščino 2022 in skupščino 2023 je soglasno sprejeto (55 
glasov).  

AD5)  POROČILO NADZORNEGA ODBORA 

Predsednica NO GZS Petra Mlakar je prisotnim na kratko podala poročilo in zaključila, da nepravilnosti NO GZS v 
poslovanju ni zaznal.  

Prisotni člani so se s poročilom NO GZS seznanili, sklep ni potreben.  

AD6)  FINANČNO POROČILO ZA 2022 

Člani GZS so finančno poročilo prejeli v naprej, v materialih za skupščino. 

- Stanislav Bobnar (delovni predsednik, GK Eagle Brnik) je odprl razpravo.

- Valter Vodopivec (Goriški GK): Zanimalo ga je stanje terjatev na 31.12.2022, ki je znašalo nekaj čez 23.000

Eur.

- Jože Potočar (računovostvo GZS) pojasni, da so to kotizacije za 2024, ki so bile izstavljene v decembru 2022

in se jih poravna do 31.12.2022.
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Iztok Kraševec (G&CC Kranj) je ob 19:11 zapustil skupščino zaradi drugih obveznosti. Prisotnih glasov 53. 

- Valter Vodopivec (Goriški GK): opazil povečanje v postavki storitve

- Gorazd Kogoj in Jože Potočar (GZS) pojasnita, da je sem všteto evropsko prvenstvo in z njim povezani

stroški, ki so se pokrili s participacijami ekip.

Skl. 9/RLS2023: Finančno poročilo je bilo sprejeto soglasno (53 glasov).  

AD7)  POTRDITEV ČLANARINE ZA 2024 IN NADALJNJA LETA (ENAKA KOT V 2023) 

Skl. 10RLS2023: Višina članarine za 2024 in nadaljnja leta je bila potrjena z večino glasov (46). Proti je glasoval GK 
Arboretum (7 glasov).  

- Žiga Osterc (predsednik GZS) je predstavnika GK Arboretum pozval k pojasnilu.

- Jure Leben (GK Arboretum): V tem povišanju ne vidimo dodane vrednosti.

AD8) RAZREŠITEV PREDSEDNIKA IN IO GZS 

- Stanislav Bobnar (delovni predsednik, GK Eagle Brnik) je prisotne pozval h glasovanju.

Skl. 11/RLS2023: Predsednik in IO sta bila razrešena soglasno (53 glasov). 

AD9) PREDSTAVITEV KANDIDATOV ZA PREDSEDNIKA IN IO 2023 – 2027 

- Gorazd Kogoj (GZS) je prisotnim članom povedal, da je na GZS v razpisanem roku prispela ena kandidatura in

tako je Žiga Osterc (GK Par3) edini kandidat. Pozval je Žigo Osterca, da predstavi svojo kandidaturo in vizijo

dela GZS.

- Stanislav Bobnar (delovni predsednik, GK Eagle Brnik) je po predstavitvi navzoče člane pozval k vprašanjem.

- Valter Vodopivec (Goriški GK): je pripomnil, da pri sestavi IO ni nobenega predstavnika malih klubov, poleg

tega bi si želel, da je so predstavniki IO bolj regijsko izbrani, da bi o delu lahko poročali klubom v svoji okolici.

Dodal je še, da je klub skušal z občino odpreti dialog glede igrišča, vendar ker ni dobil ustreznih vzorčnih skic

(od GZS) naj bi tam ne bil preveč uspešen.

- Rok Freyer (GK Grosuplje): Utopično je razmišljati o 20.000 članih. Čudež je, da jih je toliko kot jih je. Težavo

vidi tudi v starostni strukturi.

- Radko Kvas (GK Olimje) se je strinjal. Poudaril je, da je prihodnost v tem, da na leto vsi skupaj pridobimo vsaj

100 otrok na novo.
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- Stanislav Bobnar (delovni predsednik, GK Eagle Brnik) je predlagal, da se tovrstne teme predebatirajo na

februarskem posvetu.

- Matjaž Car (Racman GK): se je vezal na temo, ki jo je odprl Radko Kvas (GK Olimje). Pomemben je osebni

interes. Otrok pride v golf in sčasoma se vključi tudi starš. Predstavniki kluba pa bi morali ta interes zaznati in

ustrezno odreagirati.

- Matjaž Meža (GK Velenje) doda, da imajo klubi težave s strokovnimi delavci, saj le-ti niso vpisani v razvid

strokovnih delavcev in tako klubi izgubljajo sredstva pri kandidaturah na domačih občinah.

- Gorazd Kogoj (GZS) pove, da je vpis v razvid dolžan opraviti strokovni delavec sam, pozvani so bili, vendar so

ta del uredili le redki.

- Stanislav Bobnar (delovni predsednik, GK Eagle Brnik) na tem mestu razpravo zaključi in pozove h

glasovanju.

Skl. 12/RLS2023: Predsednik Žiga Osterc in IO sta bila potrjena z večino glasov (52) in enim vzdržanim glasom 
(Boris Kosuta, GK Ljubljana).    

AD11)  RAZNO  

Razprave pod točko razno ni bilo. Skupščina je z delom zaključila ob 20:02 

Overovatelja zapisnika: 

Saša Gjerkiš (GK Krško) 

_____________________________ 

Boris Kosuta (GK Ljubljana)  

________________________________ 

Zapisnikar:  

Metka Jamar (GZS)  

___________________________ 

Delovni predsednik skupščine: 

Stanislav Bobnar (GK Eagle Brnik) 

 ________________________________ 
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